
PROTOKÓL NR VIIVO3

z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie odbytej w dniu 26 czerwca 2003 roku

w sali wielofunkcyjnej Domu Kultury w Jpdrzejowie'

Ad. 1.
przewodni czqca Rady Miejskiej Elzbieta WiSniewska o godzinie l0r0 otwarla obrady

VIII sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie. Obrady rozpoczQto i kontynuowano przy obecnoéci

na sali obrad 19 radnych na stan 21 radnych, co stanowi 90,48 oA ogolu Rady. Przewodniczqca

stwierdzila quorum prawomocne do podejmowania uchwal'
przewodni czqca Rady powitála przybylych na sesjp: Burmistrza Leszka Kapcip, Wice

burmistrzów: Janusza Woiniaka i Stánislawa Nowaka, radnych, naczelników wydzialów

Urzgdu Miejskiego, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, sottysów' przedstawicieli

partii, stronnictw politycznych, zwiqzko* ra*ódo*ych, mediów oraz wszystkich przybylych

goÉci.
przewodnicz4ca Rady zglosila kandydaturg radnego Andrzeja Gawlowskiego na

sekretarza obrad; radny Gawlowski wyrazrl zgodg.

Sekretarzem obrad -przy jednym glosie wstrzymuj4cym- wybrano radnego Andrzeja

Gawlowskiego.

A d . 2 .
Na sesji w dniu 29 maja2003 roku nieobecnych bylo troje radnych; nieobecnoió zostala

usprawiedliwiona.

A d . 3 .
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie przyjgla porzqdek obrad.

Porz4dek obrad.
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad

Z. Usprawiedliwienie nieobecnoéci radnych na sesji w dniu 29 maia 2003 roku.

3. Przyjgcie porz4dku obrad.
4. Przyjgcie protokolu zpoptzedniej sesji.
5. Zapy4ania i interpelacje radnych
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdzy sesjami.
7. Sprawozdanie z wykonania uchwal Rady podjptych na poprzedniej sesji

8. Omówienie wyników kontroli przeprowadzonych przez Komisjp Rewizyjn4 Rady

Miej skiej w Jgdrzejowie.
g. Uchwala w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi4zywania Problemów

Alkoholowych na rok 2003.
10. Uchwala w sprawie zaci4gnigcia pozyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony

Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach na dofinansowanie inwestycji pn.

,,Kanalizacja ul. Glowackiego II etap".
ll.Uchwala w sprawie zmian w Statucie Zwiqzku Migdzygminnego ,FKOLOGIA"

z siedzib4 w Jpdrzejowie.
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12. Uchwala w sprawie ustalenia najnizszego punktu wynagrodzenia zasadniczego oraz

wartoéci jednego punktu dla potrzeb wynagrodzenia pracowników zatrudnionych

w jednosttach organizacyjnych gminy Jgdrzejów Skladowisko Odpadów

Komunalnych w Potoku Malym.
13. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzeda2y w drodze przetargu nieruchomoéci

komunalnej oznaczonej w rejestrach ewidencji gruntów wsi Chorzewa jako dzialka nr

i  118 /4
14. IJchwala w sprawie wyrazenia zgody na

Piaski.
15. Odpowiedzi na interpelacje.
16. Sprawy ró2ne.
17. Zamkniecie obrad.

nabycie nieruchomoíci polozonej we wst

Ad .4 .
Nie zgloszono uwag do protokolu z poprzedniej sesji

Rada Miejska przyjqla protokol z poprzedniej sesji.

A d . 5 .

Radna Maria Baraúska - w zrvi4zku z trudn4 sytuacj4 finansowq w sluzbie zdrowia -

pyta, jak wygl4da sy'tuacja w naszej gminie, czy fundusze s4 wystarczaiqce, a jeéli nie *

czy zostaly podjgte kroki w kierunku dobrego funkcjonowania placówek do koúca roku.

Radny Krzysztof Chatupka - w mtiqzku z ogloszeniem stawek za wodp i écieki

przedstawionych przezKierownikaZakladu Wodoci4gów i Kanalizacji, co spotkalo sig

i niezadowoleniem spoleczenstwa, a rozmowy z Burmistrzem i Kierownikiem nie

doprowadzity do porozumienia - w imieniu Komisji Rewizyjnej proponuje odwolanie

kierownika z funkcji.
Radna Ewa Ptasznik w nawi4zaniu do sprawy poruszanej na poprzedniej sesji,

dotycz4cej mozliwoéci wykupu posesji przy ul. Piastowskiej poinformowata, ze dostaia

odpowiedZ od Burmistrza,lecz prosi o uszczególowienie sprawy:, kiedy zostanie zdjpta

hipoteka z tego budynku.

A d . 6 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z pracy Burmistrza migdzy sesjami.

4 d . 7 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z wykonania uchwal Rady podjgtych na

poprzedniej sesji.

Ad .8 .
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej powiedziala, rZ zgodnie z $ 72 Statutu po otrzymaniu

protokolu Przewodnicz4cy Rady umieszcza w porzqdku obrad najblizszej sesji punkt dotycz4cy

omówienia wyników kontroli przeprowadzonq przez Komisjg Rewizyjn4.
Przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej Pan Pawel Smor4g poinformowal, Ze w wyniku

przeprowadzonych kontroli zostaly przedstawione wnioski pokontrolne. Kierownika plywalni

zobowiqzano do opracowania regulaminu organizacyjnego Ptywalni Miejskiej, opracowania
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projektu oszczgdnos ci utrzymania basenu, a tak2e zobowi4zano Burmistrza da przestrzegania

ustá*y o finansach publicinych i podawania do wiadomoéci publicznej wykazu podatników,

którym umorzono zalegloéci finansowe.
przewodnicz4cy odczfi.al odpowiedí na dwa pierwsze wnioski, jaka wplynqla od Kierownika

Plywalni Miej skiej lw zalqczeniul .
Kómisja Rewizyjña kontrolowala równie2 Zaklad Remontowo-Budowlany i w zwi4zku z tym

po zbaianiu finánsów i technicznej strony zakladu Komisja przedstawila wnioski:
I tug*urantowanie sprz4tania Rynku szczególnie w soboty po pofudniu,
- zakupienie kas fiskalnych.
- pelne oznaczenie stanowisk i wpisywanie ich numerów na bloczku.

Do chwili obecnej Komisja nie otrzymala odpowiedzi w tej sprawie w zwi4zku z czym

Przewodnicz4cy Smor4g poprosil Kierownika ZRB o udzielenie odpowiedzi.

Kierownik ZRB Leslaw Jezewski wyjaÉnil, ze nie zdqzyl udzielió pisemnej odpowiedzi,

wigc odpowie ustnie. Je1eli chodzi o oznaczenie miejsc na Targowicy, wszystkie miejsca s4

oznaczone oprócz miejsc na nie utwardzonym placu. Kasy fiskalne zostanq zakupione po

wyczerpaniu bloczków, którymi zaklad dysponuje. Sprz4tanie Rynku ma miejsce faz

w tygoániu w pi4tek lzamiataniel. le2eli chodzi o oproínianie koszy, to bedq oprózniane

równiez w soboty.
Uwag nie zgloszono.

4 d . 9 .
przewodnicz4ca Rady poinformowala o kontrowersjach dotycz4cych adaptowania

pomieszczei Kolejowego Domu Kultury na Klub AA; powiedziala, ze sytuacja prawna zostala

wyjaéniona.
Radny Stanisiaw Baraúski powiedzial, ze Komisja Rewizyjna poruszyla sprawQ pkt. 3 t.

Jest to zadanie nie nasze i nie wiadomo czy w ogóle bgdzie nasze. Radny prosi o wyjaénienia.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e zostala podpisana umowa u2yczenie migdzy
pKP a Urzgdem Miejskim, do czasu uregulowania stanu prawnego. Z pelnq éwiadomoÉci4

proponujemy wydanie érodków na modernizacjgtego budynku z przeznaczeniem na Klub AA,

Ltory * tej chwili ma siedzibp na ul. Jana Pawla lI przy Caritasie. 7, tych pomieszczeú

bgdziemy musieli *yjÉó Trzeba wykonaó prace adaptacyjne w DK i bqdzie mo2na tam wejéó

i korzystaó z sali funkcyjnej. Obecny stan prawny nie powoduje, 2e nie mozemy wydawaó

pienipdzy na ten cel. 
-tvtuiimy 

zainwestowaó, aby w przyszloíci ten obiekt mógl byÓ

wykorzystany np. na muzeum kolejnictwa czy do innych celów.
Radny Baraúski zapytal czyjatojest wlasnoéó.
Radny Pawel Smor4g poprosil o odczytanie umowy u2yczenia-
Wice burmistrz Janusz Wolniak powiedzial, 2e w umowie zawartej na czas

nieokreSlony znajduje sig zapis: umowa u|yczenia zostaje zawarta na czas okreilony tj. do dnia

nieodplatnego przekazania nieruchomoéci narzecz Gminy Jgdrzejów. Umowa zostala zawarta

z PKP - wla$cicielem obiektu. Z chwilq uregulowania stanu prawnego zostanie to w sposób

prawny przekazane na rzeez Gminy Jpdrzejów. W4tpliwoéci w tej sprawie nie ma 2adnych"

ni"ry. nie ryzykujemy. Budynek zostanie nam bezplatnie przekazany po uregulowaniu stanu

prawnego.
Radna Ewa Ptasznik zap¡ala, czy osoba, która podpisywala

miala prawo dysponowania mieniem i dawania gwarancji przekazania
umowe w imieniu PKP

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze nie zawietal umowy

z Dyrektorem PKP i przeczylal umowQ lw zalqczeniul.
Radny Alfred Bialy uw-aZa, ze poniewaí chodzi o sprawy

wypowiedzieó sip radca.

z cukiernikiem tylko

prawne, to powinna
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Radca prawny Danuta Kiwiorska powiedziala, 2e tytul prawny jest to dokument

potwierdzaj4.y pru*ó wlasnoéci. leheli nie ma tytulu prawnego to nie ma prawa wlasnoSci'

Skarb Paústwa równiez. W tej konkretnej sprawie: kolej byta posiadaczem i ma wszelkie

podstawy, aby tytut wlasno3ci uzyskaó. Nii wiem, co w tym kierunku zrobili na dzien

dzisiejszy.
Burmistrz Leszek Kapcie powiedzial, 2e dyrektor Kolei Dojazdowej w likwidacji, miai

upowaznienie ministru, pr""éru zirzqdu. dyrektora generalnego Krzysztofa Cyliírskiego.

Rada Miejska w Jpdrzejowie jednoglosnie powzipla uchwalg NR VIII/75/03 w sprawie

Gminnego programu erodtattyti i Rozwiqzywania Problemów AlkoholowYch na rok 2003'

fuchwalaNR VIII/75I03 w zalqczeniu do protokotu/.

Ad. 10.
Burmistrz Leszek Kapcia poprosil Pani4 Skarbnik o omówienie projektu uchwaly.

Skarbnik Gminy Btzena Ciepluch powiedziala, 2e dla potrzeb Wojewódzkiego

Funduszu Ochrony Sródowiska uchwaia wymaga doprecyzowania: t1'tul bpdzie b.rzmial.

uchwala * ,p.u*i" zaci4gnigci a po2yczki z wojewódzkiego Funduszu ochrony Srodowiska

i Gospodarki Wodnej * ki.l"u.tr ná ¿onnansowanie inwestycji pn. ,,Budowa Kanalizacji

ul.Glowackiego ll eiap". W $ 1 zamiast kwota 49.746 bedzie 49.744 oraznazwa inwestycji

bpdzie taka jak w tltule.
Radna Ewa ptasznik poprosila o przedstawienie korzyÉci plyn4cych z podjqcia tej

uchwaiy.
Burmistrz Leszek Kapcia wyjaónil, 2e mo2emy zacirynqó kredyt w wysokoéci 80 %

wartoÉci inwestycji, z czego 20 oA to dotacia a reszta kred¡. W przyszlym roku nie bqdzie juz

moZna skorzystaó z tegJfunduszu w zwiqzku z czym bierzemy, co tylko mozna' Zmiana

w uchwale dotycz4ca iysokoéci po2yczki zvvi4zana jest z mozliwoSciami Funduszu. JeÉli

chodzi o tytul, io musi on byó kontynuowany we wszystkich dokumentach'

Naczelnik Dariusz Treliúski powiedzial, ze tytul powinien brzmieó- Uchwala w sprawie

zaci4gnigci a po¡yczki z Wojewódrki"go Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej

w Kiilcach ni dofinunro*uni" inwestycji pn. ,.BudowaKanalizacji Sanitarnej ul. Glowackiego

etap II". Zmiany w $ 1 bgdq analogiczne.
Rada Miejska w Jqdizejowie jednogloénie przyjgla autopoprawki zgloszone przez Paniq

Skarbnik i Naczelnika Treliiskiego.
Rada Miejska w Jqdrzejowie jednogloÉnie powzigla uchwalg NR VlIV76l03 w sprawie

zaci4gnigci a pozyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej

w Kielcach na dofrnansowanie inwestycji pn. ,,Budowakanalizacji sanitarnej ul. Glowackiego

etap II".
fuchwala NR VIII/76/03 w zalqczeniu do protokolu/.

przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta Wiéniewska o godzinie 1055 oglosila przerwQ

trwaj4cq do godziny 1130.

Ad.  11.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e uchwaly w sprawie zmian w Statucie Zwiqzku

pojawiaj4 sip doió czgsto. Wyniká to z fakfu, ze wiele gmin przyst4pilo do zwiqzku powstalego

w telu ra1.ó*ania sig min. spalaniem Smieci. Sprawa úylizacji odpadów jest spraw4 aktualn4

w kazdej gminie. W tej cúwili jest rozbieznoéó w tej sprawie migdzy poszczególnvmi

powiatami, co skutkuje wycofywaniem sig gmin. Statut zwiq,zku jest tak opracowany, Ze

ka1dorazowo musi byé uchwal a ku2dej gminy. Zwiqzek sklada sprawozdania w RlO, podlega

peinej kontroli, dlatego musza byó podejmowane uchwaly. Wiem, 2e tównie2 Gmina Piúczów
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podjgta uchwalg o wystqpieniu z tego zwiqzku, poniewa'Z cele zwi4zane z ekologi4 chce

iealiiowaó w inny sposób- W dniu 24 czerwca odbylo sip walne zebranie Zwiqzku, na którym

podjgto decyzjg ó autrry* utrzymaniu nuiqzku, poniewaz ka2da gmina wczeÉniej czy poánie1

iani. ptt*á pioblemem utylizacji odpadów, a wiqze sig to z wybudowanie sortowni czy

kompoitowni. W zwiqzku z tym, ze aadna gmina nie jest w stanie podolaó takiemu cigzarowi

frnansowemu utrzymujemy ten mt\qzek i jako caly powiat bgdziemy sip staraÓ tazw\qzac

problem utylizacj i odpadów.
W tej chwili ucñwala dotyczy Gminy Moskorzew, w prryszloéci bpdzie mowa o Seceminie

i piúczowie . Zostan4 gminy tylko naszego Poüatu. W tej chwili nie ponosimy kosztów.

Sktadki s4 kumulowuné poio,-aby w przyszioéci mozna bylo zrealizowaó wspólnq inwestycjp

i przeprowadzaó tam utylizacjq émieci. W Strategii Rozwoju Województwa Swiptokrzyskiego

ma byó okreÉlona iloSó zakladów sortuj4cych Smieci, kompostowni. Myé19, ze w najblt2szym

crasiá zostanie opracowana uchwala, która pozwoli nam w inny sposób zrealizowaó

odzyskiwanie surowców wtórnych. Kontenery sluz4ce do segregacji imieci nie spelniaj4 swojej

roli i musimy sig zastanowió, co do ich dalszego funkcjonowania. Musimy spróbowaó innego

sposobu odzyskiwania odPadów.
Uwag nie zgloszono.- 

Radá Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powzigla uchwale NR VLIU77lO3 w sprawie

zmianw Statucie Zwiqzku Migdzygminnego ,,EKOLOGIA" z siedzib4 w Jqdrzejowie.

/Uchwala NR VIII/77/03 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 12.
Uwag nie zgloszono.
naOa Vie¡sta w Jpdrzejowie jednogloinie powzigla uchwalg NR VIII/78/03 w sprawie

ustalenia najniiszego punktu wynagrodz enia zasadniczego oraz wartoéci jednego punktu dla

potrzeb *ynagrodrenia pracowników zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych gminy

Jqdrzejów - Skladowisko Odpadów Komunalnych w Potoku Malym.

/Uchwala NR VIIVTS/O3 w zalqczeniu do protokotu/.

Ad. 13.
Burmistrz Leszek Kapcia wyjaÉnil, 2e dziatka powstala z podzielenia. Linia zabudowy

na tej dzialce to 70 m. od drogi. Dwie dziatki wczeéniejszebyly dzialkami budowlanymi, bo

miesóily sig w tej strefie. Ta dzialka jest poza tq stref4 dlatego jest przeznaczona do

uzytkowania rolniczego. Jest nie mniej atrakcyjna niz pozostale i w przyszlo3ci byó moze

bgázie mozliwo$ó uznania j4 za budowlan4. Plany zagospodarowania utrac4 waznoéó z koúcem

roku i trzebabedzie dVyc do tego, aby wzdtuL ciqgów komunikacyjnych mogly znajdowaó sig

zabudowania. Fakt, Le dzialka przylega do dzialki dzieriawcy nie oznacza, ze tylko on moze

przyst4pió do przetargu.
Radny Lesrek Sul.k powiedzial, 2e w ubieglym roku wprowadzono go w bl4d mówiqc,

2e dzialka byla budowlana, a nie jest budowlana.
Wigcej uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEla uchwalq NR VIII/79/03 w sprawie przeznaczenia

do sprzedahy w drodze przetargu nieruchomoéci komunalnej oznaczonej w rejestrach ewidencji

grunrów wsi Chorzewa jako dzia\ka nr 1 1 18/4, nastgpuj4ca iloéci4 glosów:
-  1 8

Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 1
NchwalaNR VIIV79/03 w zalqczeniu do protokolu/

Za
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Ad. 14.
Uwag nie zgloszono.
naaa Ule;st<a w Jgdrzejowie jednogloénie powziqla uchwalg NR VIII/80/03 w sprawie

wyrazenia zgody na nabycie nieruchomosci poiozonej we wsi Piaski.

/uchwala NR VIIV80/03 w zalqczeniu do protokolui.

Ad. 15.
przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta Wisniewska - w sprawie wniosku radnego

Krzysztofa Chalupki zgloszonego w imieniu Komisji Rewizyjnej - poprosila radca prawnego

o ustosunkowanie sig do tego wniosku
Radca prawny Danuta Kiwiorska powiedziala, 2e Komisja Rewizyjna ma inicjatywq

uchwalodaw cqi moze skladaó wniosek o podjgcie uchwaty, jednak taka uchwala moglaby byÓ

fozpafrywana na nastppnej sesji. Z merylorycznego punktu widzenia bylaby to uchwala

poáu*iona jakiejkolwiek podsiu*y pru*nej. Rada nie moze podejmowaó uchwal lez4cych

* to*p"t.ni;i burmistrza. stanowisko Rada mohe zajmowac tylko w formie uchwal.

W Statucie Gminy Jpdrzejów w $ 33 widnieje zapis, ze Rada moze podejmowaó okreÉlone

apele czy rezoluóje. Takie apele czy rezolucje wzywaj4ce do okreSlonego zachowania nie

*ur"q miec podsta*y pta*-né¡ Apel czy rezolucia moie byé przez Radq podjpta, ale nie ma

ona mocy prawnie wi4z4cej
PrzewodniczqcaRady Miejskiej odczytala $ 33 Statutu Gminy Jpdrzejów.

Radna Maria Baraúska - w zwiqzku z trudnq sytuaciq.finansowqu' sluzbie zdrowia - pyta,.ictk

wyglqda sytttacja v' naszej gminie, czy fundusze sq wystarczaiqce, a jeili nie czy zostaly

p'oá¡qt, kroki w kienntku clobregofunkcionowania placówek do koúca roku'

Upowaznio ny przez Burmistrzá Kierownik ZaVJadu Podstawowej Opieki Zdrowotnej

w Jgdrzejowie Pan tvtaret Boguslawski powiedzial, 2e sy'tuacja w sluzbie zdrowia w calym

tra.¡u ;ei katastrofalna. ZPOZ w Jgdrzejowie jest zÍzeszony w Zwiqzku Pracodawców

foástawowej Opieki Zdrowotnej Wojewódawa Swiqtokrzyskiego. Zwiqzek negocjowal

umowy ze Swiptókrzyskq Kas4 Chorych i Narodowym Funduszem Zdrowia. Rozmowy spelzly

na niczym. W zwiqzku z tym dyrektorzy za[adów udali .sig do centrali w Warszawie.

Uzyskano informacjg, Le na pOZ i Pogotowie Województwo Swiptokrzyskie otrzyma 4 ml zl.

Byiy duze niepokoje dotycz4ce sposobu rozdysponowania tych pienipdzy. Po wskazaniu przez

pi"i"ru Malnickiego pelniqcego obowi4zki prezesa NFZ ustalono, 2e te 4 ml zl- zostan4

przekazane podstawowej opiece zdrowotnej i pogotowiu ratunkowemu, co zabezpiecza

éwiadczenia zdrowotne ná poziomie roku 2002 do 3l lipca br. Na dzieh dzisiejszy nikt nie wie,

co dalej, dlatego, Leprzyszly dyrektywy do oddziafu funduszu, aby zmniejszaÓ kontrakty o 20

Yo poníewuz fundusze sq mniejsze niz sig spodziewano. Jako szef POZ w Jqdrzejowie dolozp

wsielkich starañ, aby finansowanie éwiadczeí na terenie naszej gminy bylo na poziomie

ubieglego roku tzn. Zeby stawki sig nie zmienily. Jesteémy w trakcie dopracowywania

dokumentów, które pozwol4 nam na dalsze negocjacje z oddzial.em NFZ. Bpdziemy sig staraó

wykorzystaó mozliwoSci nie tylko lokalne. Mamy obiecane przez Pana Wojewodp stworzenie

frántu ponad podzialami, skladaj4cego sig z parlamentarzystów, którzy nas popr4 w naszych

dzialaniach, aby ,ryrkaó érodki na dalsz4 dzialalnoSó na poziomie roku ubieglego. Jest to

podstawowy cel, jaki nam przyéwieca. Mówie tu o dzialaniach w ramach Zwiqzku

Pracodawców Podsiawowej Opieki Zdrowotnej Województwa Swiqtokrzyskiego.

Burmistrz Leszek Kapcia dodat, 2e zagroilenia funkcjonowania POZ nie ma. Jak bpdzie

w przyszloéci - trudno w tej chwili ocenió. Bgdziemy kontynuowali przeniesienie rentgena do

priychodni, poniewaZ jest juz decyzja powiatu skarzyskiego o mozliwoSci odkupienia tego

r.nig"nu za uzgodn\on4 kwotp. Uslugi éwiadczone dotychczas bgd4 Swiadczone nadal. Jak to

bgdzie przebiegalo w ostatnim kwartale - nie wiemy.



Radna Ewa Ptasznik w nawiqzaniu do sprawy ponr's:anej na poprzednie¡ sesii'

tlotyczqcel mozliwoici wykupu posesii przy ul. Piastowskiei poinformowala, ze dostala

oapo*ináZ od Butmistrza,- lecz prosi o uszizegüowienie sprowy: kiedy zttstanie zdiqta hipoteka

z tego budynku.
Burmistrz Leszek powiedzial, ze podtrzymuje to, co powiedzial poprzednio. Jezeli

bpdzie zainteresowanie wszystkich mieszkañców tej nieruchomoéci wyst4pimy o zdjpcie

hipoteki a kredyt zabezpieczymy inn4 hipotek4. Na dziei dzisiejszy nie podjpliémy zadnych

kroków w spráwie zdjpcia iripoteti, poniewaz nie ma woli wykupienia przez wszystkich

uzytkowników.

Ad. 16.
Wice przewodnicz4cy Rady Teofil Sgk pyta, co dalej z remontem oérodka zdrowia

w Rakowie: zostalo dokoriCzenie pokoju pielggniarek i usunipcie pieca kaflowego. Na to

potrzebne sq minimalne érodki, wigc moze w ramach remontów daloby siQ to dokoitczyó.

Kierownik Boguslawski wyjainil, ze wkradty sig pewne nieScisloSci. w budzecie nie ma

pienigdzy na remontyl Problem jest ,nany i jeili sytuacja finansowa na to pozwoli zostanie to

dokoñczone.
Radny Sgk przypomnial, ze jest 10 tysigcy na przychodnip nr l. Z zakupu rentgena

zostan4 pieni4dze. Czy'nie mo2naich przeznaczyó na oérodek zdrowia w Rakowie?

Kierownik Bogusiawski wyjaÉnil, 2e ta kwota zabezpiecza prace w Przychodni nr 1

konieczne do przeniesienia rentgena. JeSli zostan4 Érodki bqdzie to zrobione.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e Kierownik Jezewski wySle tam ludzi, k1órzy

usune piec i pomaluj4.- 'Radny 
Alfreá Bialy zaapelowal do radnych i w\adz w sprawie nie umorzenia naleznoSci

podatkowycñ szpitalowi ie wzglgdu na to, iZ szpital ma byó prywatyzowany Radny poprosil

ouSwiadomienie sobie.2e szpital bez wzglgdu na nazwg jest nasz i powinno nam zaleZeÓ na

jego funkcjonowaniu - nie nalezy sip przeá tym uchylaó. Je2eli istniejq mozliwoéci, jezeli inne

poa-ioty dostaja umorzenia, za*ady opieki zdrowotnej powinny takie umorzenia dostawaó

i pierwszej koiejnoéci. W tej ,pru*i" powinny znikn4ó podzia\y', chodzi o to, abyémy sobie

uéwiadomil i .  ze to jest nasze.
Soltys wsi Borki poparl radnego Bialego. Pan Barylski jest soltysem od 25 lat,

prt"pro*uáril wiele zbiórek na szpital, mieszkaicy ofiaruj4 to, co mogq. Nasz szpital jest tak

bi"dny, 2e ai chce sip plakaó. Musimy go ratowaó dla wspólnego dobra.
przewodnicr4ru Rudy Miejskiej powiedziala, 2e sytuacja sfuzby zdrowia w kraju jest

taka, jaka jest. Dotychczas co roku byly umorzenia. Przewodniczqca wyrazlla nadziejg" 2e

jezeli finanse na to pozr,vol4 równiez w tym roku bpdzie umorzenie.
Radny Andizej Hatny powiedzial, 2e w informacji o pracy burmistrza przeeztúAl 2e

burmistrz czekana prywatyzacjp szpitala. Jest to nieporozumienie lub bulwersuj4cy wybieg.

Burmistrz Llszek fup.1u powiedzial, 2e podtrzymuje stanowisko wyrazone na komisji'

Wczoraj na sesji Rady Powiatu Pan Hatny powiedzial, 2e szpital co miesi4c generuje 200 tys.

zobowipza¡. festi tak dalej bpdzie to jaki cel ma umarzanie podatku? Szpital zalega równiez

naszymlednostkom: ZWiK w wysokoSci 51 000. To wszystko stanowi nasz,przychód; trzeba

bedzie irobió korektg w budzecie. Jezeli sig umarza, to ma to przynieió jakié efekt. Dyrektor

idzie w kierunku prywatyzowania szpitala.
Radny trrrysaof Chafupka -- jako pracownik pyta, kto ma racjq. W poniedzialek bylo

spot k ani e zor ganizow ane pr zez k i erown i ka przychodni specj al i stycznej'
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Radny Adam Wójcik powiedzial, 2e nie powinniÉmy my3leó o prywatyzacji szpitala.

W powiecie nie ma dzialíh*iyrn kierunku. Szpital musi byó publiczny. Te dzialania sq chyba

pozorowane.' 
Radny Andrzej Hatny powiedzial, 2e nic nie wie na temat prywatyzacji szpitala.

poniedzialkowe spotkanie bylo w sprawie prywatyzacii poradni specjalistycznych. Trzeba

rozwa2aó ka2d4 koncepcjp, 
-aby 

zmniej szyÓ zadlu2enie. Na prywatyzacig musi byÓ zgoda

wlaSciciela, a Zarzqd Powiatu powiedzial, 2e takq koncepcjg nale|y rozwaiaÓ. Dotychczas

decyzje nie zapadly. Ori*i faki, Ze sprawa prywatyzacji wychodzi od Burmistrza, który nie

pryw aty zuje swoj ej po d stawowej o p ieki zdrowotnej .
Burmistrz Lószek Kapciá powiedzial, ze staral sig przenieéó na nasz szczebel to. co

Dyrektor Hatny mówil wczoraj na Radzie Powiatu. Burmistrz poprosil o ustosunkowanie sip do

wypowiedzi, ze szpital majaóy takie zobowiqzania bgdzie cedowal na podstawow4 opiekq

zdrowotn4 obowi4zek p.o*ádr"nia badai specjalistycznych i to bgdzie naszym kosztem. Czy

kierownik Boguslawski ma zagwarantowane na to Srodki?
Kierownik Boguslawski powiedzial, lejeili chodzi o badania dodatkowe, to ich zakres

jest opisany w umowie z Fundu szem Zdrowia. Jeéli chodzi o prywatyzacjp szpitala, to zgodnie
"z 

moj¡q*iédtqna dzieh dzisiejszy nie ma takich mozliwoSci prawnych; nie ma czegoé takiego

jak piywatyzacja szpitala, w 
-zwi4zku 

z czym dalsza dyskusja w tym temacie jest

A"rpitáa*iótowa. W kuluarach mówi sig o zmianie prawa, co w przyszloÉci byó moze

umózliwiloby tego typu przeksztalcenia, ale na dzieú dzisiejszy nie ma takiej mozliwoSci

prawnej.^ 
Radny Alfred Bialy powiedzial,2e od dlu2szego czasu slyszy, 2e burmistrz podtrzymuje

to, co powiedzial wcreéniej. Burmistrz ma wladzg nieograniczon4 ale w kazdej sprawie nie

mo1na mieé zawsze racji. St4d apel, aby wysluchaó, co myÉ14 inni. Nie ma czlowieka, który by

wszystko wiedzial.
Burmistrz Leszek KaPcia

podtrzymujg, ale dodalem, 2e
wykonywal uchwaly Rady.

Rada moze dokonaó zmian w budzecie tylko naRadny Alfred Bialy zwróc\l uwagQ, ze
wniosek burmistrza.

Radca Prawny Danuta Kiwiorska powiedziala, 2e jeíeli chodzi o zmniejszenie

zaplanowanych dochodów to inicjatywa lezy po stronie burmistrza.' 
Sottys wsi Sudol - Pan Lato zauwa2y\, 2e nie toczy sig w4tek ceny wody. Wszyscy

ucipli rozmowg na ten temat, aúzeba coS z tym zrob\ó.
pan Lato powiedzial równiez, 2e dla Naprzodu przekazywane s4 pieni4dze, ale ma uwagi do

zarz4dzania klubem. Pan Lato uwa2a, ze wipcej irodków powinno byÓ przeznaczone na pracQ

z núodzie14 a mniej na zatrudnianie ,,starych wygów". Trzeba zdaó sobie sprawg, 2e na

naszym terenie nie bpdzie sportu wyczynowego i dlateg o trzeba wipcej pracowaó z mlodzie2;q.

Przewodnicz4ca Raáy Miejskiej Elzbieta Wiéniewska zapewnlla, 2e sprawa ceny wody

nie zostala zakoírczona i Rada na pewno do niej powróci; poinformowala, 2e na szkoleniu

radnych byly zadawane rv tej sprawie pytania, na które udzielono odpowiedzi. Przewodnicz4ca

dodala, 2e radni rozmawiaj4 z Burmistrzem i Kierownikiem ZWiK na temat taryf.

Burmistrz Leszek Kapcia wyrazil w4tpliwoéó, czy sottys interesowal sig ile mtodzie2y

uczestniczy w zajgciach Naprzodu. We wszystkich grupach wiekowych jest ponad 110 osób

plus starsi juniorzy. Stadion jest otwarty ikaZdy maile uczestniczyó w zajqciach.

Pan Lato uwa2a, 2e teraz wahna jest tylko pilka, a dawniej byly równiez inne

dyscypliny.
Burmistrz Leszek Kapcia przypomni al, Ze z bud2etv gminy na Naprzód pÍzeznaczono

kwotp 95 000 zl.BudZet klubu zamyka sig kwot4 300 000 zl. Róznica trzeba w jakié sposób

powiedzial, 2e nie chce polemizowaÓ Powiedzialem, ze

macie Paírstwo mozliwoió zmian w budzecie. Ja bedg
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zdobyó. Burmistrz zaprosil chptnych do prowadzenia klubu i zapewnil, ze nie jest to prestizowe

stanowisko.
Burmistrz poprosil radcp prawnego zahJadu wodoci4gów i Kanalizacii - Paniq Bilewicz

o zabranie glosu.
Radny pawel Smor4g w imieniu Komisji Rewizyjnej powiedzial, ze jeéli pojawi siq

uchwala - bpdzie czas na rozmowQ.

Ad. 17.
Ze wzglgdu na wyc-zerpanie porz4dku

Wiéniewska" o godzinie l2t'zamkngla obrady

Protokolowala

J  ¡ . 1 , . ! - , . l , t . t t'l'eresa 
Borowska

obrad, Przewodniczqca Rady Miejskiej Elzbieta

VIII sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie.
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